

1-3

- (a) أنا معجب بأمي لأنها ذكيّة **حقاً** و**كريم** (كريمة) **للغاية**، لقد عملت دائماً بجدّ.
- (b) قُدوتي محمد علي. في رأيي هو مشهور **جداً** و**قويّة** (قوي) ومضحك.
- (c) أختي الكبيرة تُلهمني **إلى حدّ كبير**، لأنها ليست مزعجة أو **أنانيّة** (أنانيّة) **أبداً**.
- (d) أبي هو قُدوتي فهو **مجتهدة** (مجتهد) وشجاع **على غير العادة**، وقد فاز بجوائز كثيرة.
- (e) صديقي يوسف يلهمني، فهو ليس **كسولة** (كسولاً) ولا يحب الثرثرة **إطلاقاً** ويحبّ مساعدة الآخرين.

4

Answers	
a	I admire my mother because she is really smart and so generous, she has always worked hard.
b	My role model is Muhammad Ali. In my opinion he is very popular, powerful and has a sense of humour.
c	My older sister inspires me greatly because she is never annoying or selfish.
d	My father is my role model, he is extraordinarily diligent and brave, and he has won many awards.
e	My friend Youssef inspires me; he is not lazy, does not like gossip at all and loves to help others.